
 

 

Besvarelse af spørgsmål nr. 389 (Alm. del), som Folketingets 

Sundhedsvalg har stillet til ministeren for sundhed og forebyggel-

se den 20. maj 2008. Spørgsmålet er stillet efter ønske af Jonas 

Dahl (SF). 
 

Spørgsmål 389: 
”Ministeren bedes redegøre for, om der foreligger beregninger om de økonomiske 

konsekvenser af genbruget af medicinsk engangsudstyr.” 

 

 

Svar: 
Jeg har til brug for besvarelsen af spørgsmålet indhentet en udtalelse fra Danske 

Regioner. 

 

Danske Regioner har hørt samtlige regioner over spørgsmålet og oplyser på den 

baggrund, at der ikke foreligger beregninger af de økonomiske konsekvenser af 

genbruget af medicinsk udstyr til engangsbrug på de offentlige sygehuse. 

 

Der henvises endvidere til besvarelsen af spørgsmål 386, hvoraf det fremgår, at der 

ikke længere genanvendes medicinsk udstyr til engangsbrug på de offentlige syge-

huse. 
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